
SE-PO.0052-12/08
P R O T O K Ó Ł      Nr  XLII/08

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi
w dniu  16 października 2008 roku

O B E C N I:

Stan radnych           -   21
Obecnych                 -  19

Skład Rady Miejskiej:

1. Czesław Badura - obecny
2. Zofia Bazańska - obecna
3. Krystian Dąbrowski - nieobecny
4. Krzysztof Francikowski - obecny
5. Ireneusz Gawroński - obecny
6. Janusz Gątkiewicz - obecny
7. Mirosław Kędzierski - obecny
8. Marian Kita - obecny
9. Wiesław Konderak - obecny
10. Teresa Kosmala - obecna
11. Andrzej Mentel - obecny
12. Jolanta Moćko - obecna
13. Marcin Musiał - nieobecny
14. Władysław Oczkowicz - obecny
15. Dominik Penar - obecny
16. Marek Rajca - obecny
17. Grażyna Strączek - obecna
18. Andrzej Świątek - obecny
19. Sławomir Święch - obecny
20. Hanna Szotowska - obecna
21. Danuta Walczak - obecna

W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :

Mariusz  Kozłowski  –  Wicestarosta  Powiatu  Będzińskiego,  Burmistrz  Miasta  –  Marek 
Mrozowski,   Dorota  Bąk-  Sekretarz  Miasta,  Jacek  Kołacz-  Dyrektor  PZZOZ,  Kierownicy,    radni 
Powiatu Będzińskiego, mieszkańcy.
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Dot. pkt. 1 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Otwieram XLII sesję Rady Miejskiej, zwołaną na postawie art. 20 ust. 3 Ustawy o samorządzie 
gminnym.  Witam wszystkich  gości  i  stwierdzam, że  zgodnie  z  listą  obecności  na sali  jest 
wystarczająca ilość radnych do obradowania.

Dot. pkt. 2 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy ktoś chciałby zaproponować jakieś zmiany do porządku obrad?

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła porządek obrad.

Rada przyjęła następujący porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Dyskusja  nt.  przyszłego  kształtu  funkcjonowania  Powiatowego  Zespołu  Zakładów 

Opieki Zdrowotnej w Będzinie.
4. Sprawy bieżące.
5. Zamknięcie obrad sesji.

Dot. pkt. 3 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do punktu 3 czyli  dyskusji  nt; kształtu funkcjonowania Powiatowego Zespołu 
Zakładów  Opieki  Zdrowotnej  w  Będzinie.  Dzisiejsza  sesja  została  zwołana  w  związku  z 
pismem  Pana  Wicestarosty  Mariusza  Kozłowskiego  skierowanego  na  moje  ręce.  Przed 
rozpoczęciem debaty chciałbym oddać głos Panu radnemu M. Kicie.
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Marian Kita                        -                             radny  

- Wspomnienie o Biskupie Adamie Śmigielskim.

Rada Miejska uczciła minutą ciszy śmierć Biskupa Adama Śmigielskiego.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Otwieram dyskusję. ( odczytuje pismo Wicestarosty)
- Proszę Pana Wicestarostę jako pierwszego, by rozpoczął dzisiejszą dyskusję. 

Mariusz Kozłowski                        -                             Wicestarosta Będziński  

- Pismo skierowane do państwa wynika  z decyzji  Zarządu Powiatu  i  jest  prośbą o zajęcie  
stanowiska w przedstawianej kwestii. Pismo to nie zamyka możliwości przekształceń szpitala. 
Dzisiaj występuje przed państwem jako przedstawiciel Zarządu  Powiatu.  Z  przykrością  
państwa  informuję,  iż  nie  mogę  brać  czynnego  udziału  w  dyskusji  ponieważ  ta  decyzja  
Zarządu Powiatu jest podjęta dlatego, żeby otrzymać od Państwa opinię. Zarząd po zebraniu 
opinii będzie podejmował stosowną uchwałę, po to by przedstawić ją na Radzie Powiatu i to 
Rada Powiatu podejmie decyzję poprzez swoją uchwałę o kształcie funkcjonowania PZZOZ w 
Będzinie.

- Zarząd  stoi  na stanowisku  by nie  wyrażać  w tym temacie  własnej  opinii,  natomiast  jeśli  
Państwo będziecie chcieli uzyskać jakieś informacje nt samego funkcjonowania PZZOZ to jest 
na sali obecny Pan dyrektor Jacek Kołacz i udzieli Państwu informacji.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Dziękuję za rozpoczęcie dyskusji chodź przyznam, że spodziewałem się więcej przemyśleń i 
danych.

Jolanta Moćko                -                             Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  

- Spodziewaliśmy się dzisiaj ze strony Pana Starosty wprowadzenia do tematu. Żebyśmy mogli 
dyskutować to musimy mieć obraz całej sytuacji.  Ja osobiście nie wiem w jaki sposób ma 
wyglądać ta dzisiejsza dyskusja. Wyraziła swoją dezaprobatę.

Mariusz Kozłowski                        -                             Wicestarosta Będziński  

- Ja nie chciałbym wyrażać swojej opinii ponieważ nie zostałem do tego upoważniony przez 
Zarząd.

- Pismo zostało skierowane do Pana Burmistrza i Pana Przewodniczącego o opinię. Procedura 
związana z decyzją  końcową jest  taka,  że po zebraniu opinii  Zarząd Powiatu przedstawia 
uchwałę  Radzie  Powiatu  i  wówczas  Rada Powiatu podejmuje decyzję.  Dopiero po decyzji 
Rady Powiatu proszone są o opinie wszystkie Rady gmin. Ja bardzo sobie cenię, iż cała Rada 
przedstawi w tym momencie swoją opinię, a nie tylko sam Pan Przewodniczący. Będzie to dla 
nas cenna informacja.

Krzysztof Francikowski                            -                             radny  

- Powiedział  pan,  że  Zarząd  podjął  już  decyzję.  Ponieważ  protokół  z  posiedzenia  Zarządu 
Powiatu jest sprawą jawna dlatego chcielibyśmy dowiedzieć się jaka to decyzja i kiedy została 
podjęta.
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Mariusz Kozłowski                        -                             Wicestarosta Będziński  

- Ja powiedziałem, że Zarząd podejmie decyzję na bazie opinii, które spłyną do Zarządu.

Hanna Szotowska                         -                             radna  

- Z pisma przedstawionego przez Pana Starostę wynika, rozumiem, że Zarząd podjął decyzję, 
że  PZZOZ będzie przekształcany w spółki  prawa handlowego,  natomiast nie bierze pod  
uwagę, że będzie funkcjonował jako szpital publiczny. Tak mam to rozumieć?

Mariusz Kozłowski                        -                             Wicestarosta Będziński  

- Nie. Raz jeszcze powtarzam, ze Zarząd nie podjął żadnej decyzji.
- Pismo to oznacza, że zostały wszczęte konsultacje, a nie że Zarząd podjął już decyzję.

Danuta Walczak                            -                             radna  

- Kto jest autorem przedstawianych propozycji w piśmie?
- Proszę nam o każdej z tych propozycji opowiedzieć.

Mariusz Kozłowski                        -                             Wicestarosta Będziński  

- W piśmie propozycji jest nieskończenie wiele. Te pięć to są,  te które wskazał Zarząd jako 
jedne z możliwych rozwiązań.

Danuta Walczak                            -                             radna  

- Proszę ustosunkować się do tych propozycji.

Mariusz Kozłowski                        -                             Wicestarosta Będziński  

- Nie zostałem do tego upoważniony.

Marek Rajca                      -                             radny  

- Chciałbym zapytać kiedy odbyło się posiedzenie Zarządu w tym temacie?

Mariusz Kozłowski                        -                             Wicestarosta Będziński  

- Nie pamiętam dokładnej daty.

Marek Rajca                      -                             radny  

- Dzisiaj  odbyło  się posiedzenie  komisji,  na którym było  obecnych 14 radnych,  byli  również 
Radni  Powiatowi  oraz  Pan  dyrektor  Kołacz.  Z  przykrością  stwierdzam nieobecność  Pana 
Wicestarosty,  do  którego  mieliśmy  wiele  pytań.  Wypracowaliśmy  również  wniosek,  który 
przedstawię w dalszym ciągu dyskusji.
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Marian Kita                       -                             radny  

- Chciałbym poznać punkt widzenia w tej sprawie dwóch Radnych Powiatowych nie obecnych 
dzisiaj na komisji tj. Radnego Malczewskiego i Radnego Kozłowskiego. 

Danuta Walczak                            -                             radna  

- Ja ponawiam swoje pytanie.

Mariusz Kozłowski                        -                             Wicestarosta Będziński  

- Nie jestem upoważniony do tego by przedstawić  swoją opinię. Ja jako Radny mam swoją 
koncepcję, która moim zdaniem była by najlepsza, ale niestety nie mogę jej w chwili obecnej 
wyrazić.

Danuta Walczak                            -                             radna  

- Prosiłam by Pan ustosunkował się do każdej z przedstawionych propozycji.

Mariusz Kozłowski                        -                             Wicestarosta Będziński  

- Powtarzam po raz kolejny, że nie zostałem upoważniony do dyskusji, ani wyrażania swojej 
opinii w tym temacie.

Danuta Walczak                            -                             radna  

- Pan w ten sposób się ośmiesza, ponieważ Pan podpisał się pod tym pismem.

Mariusz Kozłowski                        -                             Wicestarosta Będziński  

- Podpisałem to pismo w imieniu Zarządu.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Wydaje  mi  się,  że  Starostwo nie  ma pomysłu  na przyszłość  i  niejako wrzuca  ten  temat  
poszczególnym samorządom i oczekuje podania pewnych propozycji pod dalsze swoje prace. 
Oczekuje na pomysły płynące oddolnie.

Jolanta Moćko                -                             Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  

- Ja nie wiem nad czym my dzisiaj mamy dyskutować.

Teresa Kosmala                            -                             radna  

- Jakie Zarząd ma intencje?, czy widzi możliwość przekształcenia szpitala na podstawie starych 
przepisów prawa. Czy jest sens dyskutować na ten temat, jeśli nie ma zgody w tym zakresie w 
Sejmie?

- Czego Zarząd oczekuje wszczynając te konsultacje?

Mariusz Kozłowski                        -                             Wicestarosta Będziński  

- Intencja Zarządu jest jedna, a mianowicie,  że  sprawa jest na tyle poważna, że im więcej 
będziemy mieli czasu na dyskusję  tym lepsze będziemy mogli wypracować rozwiązania.
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Grażyna Strączek                          -                             radna  

- Jak wygląda zadłużenie szpitala na dzień dzisiejszy?

Jacek Kołacz                    -                             Dyrektor PZZOZ  

- Ja na Komisji Zdrowia dokładnie mówiłem o stanie zobowiązań, które wynoszą 19 milionów, z 
czego zadłużenia faktyczne to jest ok. 10 milinów złotych. 

Teresa Kosmala                            -                             radna  

- Czy jest możliwość podziału szpitali przed podjęciem ustawy przez Sejm?

Mariusz Kozłowski                        -                             Wicestarosta Będziński  

- Na bazie obecnie obowiązujących przepisów taka możliwość istnieje.

Marian Kita                       -                             radny  

- Proszę  o  przedstawienie  plusów  i  minusów  jednego  z  przedstawionych  wariantów,  a 
mianowicie  przekształcenia  Zakład  w  Czeladzi  w  jednoosobową  spółkę  kapitałową,  której 
100% udziałów należałoby do Gminy Czeladź.

Mariusz Kozłowski                        -                             Wicestarosta Będziński  

- Uważam, że byłoby to stosunkowo dobre rozwiązanie, natomiast ocena co do funkcjonowania 
w  innym  kształcie  już  wymaga  dokładniejszych  przemyśleń  w  zetknięciu  z  potrzebami  i 
dalszymi planami miasta.

Marian Kita                       -                             radny  

- Ja zrozumiałem, że Pan wypowiedział się jako Radny Powiatowy, a nie jako Starosta, czy tak?
- Drugie moje pytanie to jakie Pana zdaniem są plusy i minusy tej koncepcji?

Mariusz Kozłowski                        -                             Wicestarosta Będziński  

- Ja mam swój własny pogląd, ale proszę mnie zrozumieć, że znajduje się w tej niekomfortowej 
sytuacji.

- Jeśli dalsze państwa pytania będą dotyczyły moich opinii,  niestety ze względu na dyskomfort 
nałożony przez Zarząd nie jestem uprawniony do dalszej dyskusji.

Janusz Gątkiewicz                        -                             Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  

- W przypadku przekształcenia Zakładu w Czeladzi w jednoosobową spółkę kapitałową, której 
100% udziałów należałoby by do Gminy Czeladź, to zgodnie z kodeksem spółek handlowych 
mówimy o aporcie pieniężnym, a co z majątkiem, który jest?

Jacek Kołacz                    -                             Dyrektor PZZOZ  

- Wartość kapitału całościowo na dzień dzisiejszy jeszcze przed wyceną wynosi 15 milionów. 
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Krzysztof Malczewski                   -                             Radny Powiatu Będzińskiego  

- Przepraszam za swoją nieobecność na komisji,  sprawy służbowe nie pozwoliły mi na to. Ja 
jestem i będę z Czeladzią, dlatego ważne są dla nas poprawki jakie wniosą posłowie SLD do 
projektu ustawy. Uważam, że do momentu kiedy nie zostanie uchwalona ustawa Klub Lewicy 
nie będzie się ustosunkowywał do żadnej  z propozycji.

Marek Rajca                      -                             Przewodniczący  Komisji  Polityki  Społecznej,  Zdrowia  i   
Bezpieczeństwa

- Wnoszę o 10 minut przerwy dla Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Ogłaszam 10 minut przerwy.

PRZERWA

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie.

Krzysztof Francikowski                            -                             Członek  Komisji  Polityki  Społecznej,   
Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Odczytuje treść oświadczenia wypracowanego przez Komisję o następującej treści:

Komisja  Polityki  Społecznej,  Zdrowia i  Bezpieczeństwa na posiedzeniu w dniu 16.10.2008r.  
wypracowała stanowisko w sprawie przyszłego kształtu funkcjonowania PZZOZ w Będzinie.
Z powodu braku upoważnienia do dyskusji przez Zarząd Powiatu dla obecnego na sesji RM w 
dniu 16.10.2008r. Pana Vice Starosty Mariusz Kozłowskiego,
Komisja wstrzymuje się z przedstawieniem wypracowanego stanowiska RM i  rozpoczęciem 
konsultacji społecznych oraz dyskusji w w/w temacie.
Oczekujemy od Pana Starosty udzielenia upoważnienia przedstawicielowi Zarządu Powiatu do 
prowadzenia dyskusji  w sprawie przyszłego kształtu funkcjonowania PZZOZ w Będzinie. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Rada  przyjmuje  do  wiadomości  stanowisko  Komisji  przedstawione  przez  Pana  K.  
Francikowskiego.

- W związku z tym do czasu spełnienia oczekiwań zawartych w oświadczeniu zarówno Komisje 
jak i Rada Miejska swoje prace w zakresie wypracowania koncepcji, czy zajęcia stanowiska 
nad propozycjami przedłożonymi przez Starostwo wstrzymuje.

- Czy są jeszcze chętni do zabrania głosu w dyskusji?, jeśli nie to zamykam punkt 3.

Dot. pkt. 4 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Otwieram punkt – sprawy bieżące.
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- Poczet sztandarowy na dzień 18.10.2008r. -obchody 15 -lecia Szpitala. 
- Odczytuje pismo Miejskiego Zarządu Gospodarki Komunalnej do Powiatowego Zarządu Dróg 

dot.  wykonania  odwodnienia  jezdni  wzdłuż  chodnika  przy  przejściu  dla  pieszych  na  
skrzyżowaniu ulic 1-go Maja i Staszica w Czeladzi.

- Odczytuje pismo Miejskiego Zarządu Gospodarki Komunalnej w Czeladzi  do Powiatowego  
Zarządu Dróg dotyczące wykonania wycinki uschniętych drzew na terenie miasta Czeladź.

- Odczytuje  pismo Pana Henryka Króla dot.  wysokości  czynszu  za  użytkowanie 1m2  lokalu  
mieszkalnego do Zarządu Zakładu Budynków Komunalnych. - Przekazać Komisji Rozwoju.

- Czy są jakieś pytania?

Teresa Kosmala                            -                             radna  

- Czy pismo Pana Henryka Króla nie jest skargą?

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Uważam, że pismo to nie spełnia znamion skargi.

Dot. pkt. 5– porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam XLI sesję  Rady Miejskiej w Czeladzi.

P R Z E W O D N I C Z Ą C Y
          RADY MIEJSKIEJ W CZELADZI

          Sławomir Święch

Protokołowała:

Agnieszka Pilarek- Słabikowska
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